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Предложенная статья посвящена анализу возможностей по реализации Федерального закона о страте-
гическом планировании в РФ.

Делается вывод о том, что реализация положений указанного закона может столкнуться с определенными 
трудностями, которые вызваны спецификой положений указанного закона, а также недостаточной проработ-
кой его концептуальных положений. Сделан вывод о необходимости внесения ряда изменений и дополнений в 
действующее законодательство, которое обусловлено необходимостью реализовывать положения указанного 
закона.
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The proposed article analyzes the possibilities for the implementation of the Federal Law on strategic planning 
in Russia.

The implementation of the provisions of the Act may face certain diffi culties caused by the specifi cs of the provi-
sions of the Act, as well as insuffi cient study of its conceptual provisions concluded. The conclusion about the need 
to make a number of changes and additions to the existing legislation, which is due to the need to implement the 
provisions of the Act.

Key words: strategic planning, legislation, legal technology, legal regulation.

DOI:10.18572/1813-1247-2017-12-8-13


